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Newtonbrug waar de Parkstadroute overheen loopt,
kunnen we in alle kleuren aanlichten.

'De eerste ideeën gaan al heel lang terug. Het was een soort van ‘voorloper’ op de 
Parkstadroute. In 2012 leefde bij mijn gemeente het idee om het oude mijnspoor 
opnieuw in te richten voor voetgangers en fietsers. Het betrof het gedeelte tussen 
de bietenoverslag in Nuth tot waar de Emmamijn heeft gestaan. De gemeente heeft 
inwoners gevraagd om ideeën voor dit pad in te brengen. Dat is massaal gebeurd.

In 2015 heeft de gemeente het initiatief aangemeld bij IBA-Parkstad. IBA heeft 
vervolgens onderzocht of het idee van de gemeente uitgebreid kon worden. De 
gedachte was om er een mooie aaneensluitende route van Schinnen naar Simpelveld 
van te maken. In Hoensbroek vroegen de mensen zich af of dit nu wel allemaal nodig 
was. Er was veel scepsis over nut en noodzaak.

In 2023 begon de aanleg. Het asfalt is nu klaar. Er zijn twee fietsbruggen gemaakt. 
Zo is een mooie fiets- en wandelroute gerealiseerd, die veel mensen gebruiken. De 
twijfel is grotendeels verdwenen. Het werk is nog niet klaar. De groene en bloemrijke 
bermen moeten nog aangeplant en ingezaaid worden. De belijning, die speciaal voor 
de Parkstadroute ontwikkeld is, wordt ook nog op het asfalt aangebracht. In Schinnen 
is dat al gebeurd en kunnen mensen zien hoe het er uiteindelijk uitziet. Ik durf wel te 
stellen dat het merendeel van de bewoners blij is met wat er tot nu toe gerealiseerd is. 
En het kan alleen nog maar mooier worden!'.

De Parkstadroute. U heeft er beslist al over gehoord of gelezen. Het is 
een mooie verbinding voor langzaam verkeer. Deze loopt door unieke 
landschappen, voert langs toeristische bestemmingen en raakt de 
regionale cultuur. Hij is 34 kilometer lang en loopt van Beekdaelen via 
Heerlen, Brunssum, Landgraaf en Kerkrade naar Simpelveld en terug.
In dit artikel vertellen we over het belang ervan. Ook vertelt een inwoner 
van Parkstad die aan de route woont over zijn ervaringen.

De Parkstadroute: 
Een nieuwe 
publiekstrekker, 
ook voor Landgraaf

Veelzijdigheid van de Parkstadroute
Wist u dat vanaf de Parkstadroute ook meer dan 15 toeristische bestemmingen te 
bereiken zijn? Dat het heerlijk recreëren is in de prachtige natuur spreekt voor zich. Maar 
de Parkstadroute dient meer doelen. Groene bermen ondersteunen de biodiversiteit. Ook 
heeft hij praktische voordelen voor mensen die op de fiets naar het werk, naar familie 
of naar huis gaan. Tegelijkertijd is de route de schakel in het internationale netwerk van 
langeafstand fietsroutes tussen de Duitse Vennbahn en het Belgische Kolenspoor.

Wethouder Bart Smeets is enthousiast: 'De Parkstadroute is een route met een 
bijzondere uitstraling. Zij verbindt vele mooie plekken in Landgraaf en in Parkstad met 
elkaar. Als de route klaar is, is dit een hoogwaardige toeristisch-recreatieve route. Op 
deze manier wordt het mogelijk om in landgraaf veel bezienswaardige plekken op een 
ontspannen manier te bezoeken.'

De Parkstadroute heeft op een bijzondere manier vorm gekregen. Lola Landscape 
Architects heeft een route ontwikkeld met veel groen en een 'eigen' wegmarkering. 
Inspiratie voor dit ontwerp kwam van de wereldberoemde tuinontwerper Piet Oudolf. Hij 
was onder andere verantwoordelijk voor de Highline in New York. Het bijzondere beeld 
van de Parkstadroute wordt zo veel als mogelijk over de gehele lengte toegepast.

Parkstadroute in Landgraaf
In Landgraaf wordt momenteel hard gewerkt aan verschillende delen van de 
Parkstadroute. Deze werkzaamheden omvatten:
1. de aanleg van nieuwe paden, 
2. het verbeteren van bestaande fietspaden en wegen
3. het aanbrengen van duidelijke bewegwijzering.
   Zo maken we het voor de gebruiker niet alleen makkelijker maar ook veiliger. 

En ja, waar gewerkt wordt, hebben mensen (tijdelijk) overlast. Dat is natuurlijk 
vervelend, maar wij doen ons best de overlast zo beperkt en kort mogelijk te houden. 
 
Communicatie
Vanaf het begin hebben we veel waarde gehecht aan een goede 
communicatie met onze inwoners. Onze communicatie vindt daarom 
niet alleen plaats via bewonersbrieven en inloopmomenten. Vooral 
persoonlijke gesprekken (op locatie) en natuurlijk de website over de 
Parkstadroute (parkstadroute.nl) zijn een meerwaarde gebleken. Ook 
maakt aannemer Heijmans gebruik van de BouwApp. Hierin staat alle 
actuele informatie over het project. Denk daarbij aan werkzaamheden, 
wegafsluitingen enzovoort.
 
Hans Ermers vertelt over zijn ervaring
Onlangs spraken we met Hans Ermers. Hans woont in Hoensbroek. Hij is daar actief in 
Stichting Buurtbeheer Maria-Gewanden. De achtertuin van Hans grenst direct aan de 
Parkstadroute. Wij vroegen Hans naar zijn ervaring:

Hoe werkt de BouwApp?
Vrijwel iedereen beschikt tegenwoordig 
over een smartphone. Een bouw- of 
infraproject heeft gedurende een 
bepaalde periode impact op het dagelijks 
leven. Dat maakt veel omwonenden 
bereid om de BouwApp te downloaden 
en het project te volgen. De app is 
geschikt voor jong en oud. Ook werkt de 
BouwApp snel en simpel. U heeft geen 
login nodig. De app is gericht op zowel 
informeren als communiceren. U kunt dus 
ook rechtstreeks en snel bij de aannemer 
uw vraag stellen, een klacht melden of 
compliment geven.

Wat te doen?
1. Download de BouwApp op uw 
smartphone via de Play store of Apple 
store. 
2. Accepteer het toestaan van 
pushberichten vanuit de BouwApp
(op deze manier krijgt u een bericht bij 
belangrijke aankondigingen, hinder of 
hoogtepunten).
2. Zoek bijvoorbeeld op naam van het 
project: Parkstadroute.
3. Druk op volgen.

Let op! De BouwApp is geen app
van de gemeente.

Steeds meer aannemers maken in hun communicatie 
naar bewoners in de omgeving van een bouwproject 
gebruik van de BouwApp. Deze app geeft u een kijkje 
achter de bouwhekken. Zij communiceren niet alleen de 
hoogtepunten van het project. Ook hinder en tegenslag 
brengen zij in kaart. Open en transparante communicatie 
zorgt immers voor meer draagvlak. 

Waarom de BouwApp?
Download de BouwApp

http://www.parkstadroute.nl
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Het is een gigantisch project dat zij 
in fases uitvoeren. Enexis begon in 
Lauradorp. Hier kunt u al zien hoe 
de plaatsing van de huisjes en de 
werkzaamheden er uit zien. Er komen 
ongeveer 300 elektriciteitshuisjes in 
heel Landgraaf bij. Enexis verwacht dat 
deze uitbreiding in 2030 helemaal klaar 
is. Een elektriciteitshuis is 352 cm lang, 
185 cm breed en 206 cm hoog. Enexis 
zorgt samen met de gemeente voor een 
geschikte plek. Waar mogelijk kleden ze 
het aan met groen. 

Een project van deze omvang is altijd 
spannend en heeft impact op onze 
inwoners. Want waar gewerkt wordt, is 
altijd enige overlast. Denk aan geluid 
bij graafwerkzaamheden, afzetting van 

de straat en tijdelijke afsluiting van het 
stroomnet. Enexis probeert dit te zo 
beperkt mogelijk te houden. Voorkomen 
kunnen zij het helaas niet. 

Goede communicatie en samenwerking 
zijn belangrijk voor het laten slagen 
van een project. Zo staat in Lauradorp 
een informatiekeet van Enexis waar 
omwonenden terecht kunnen met vragen. 
Daarnaast heeft Enexis alle omwonenden 
geïnformeerd met informatiebrieven over 
de verloop van dit project. Ook hebben 
zij een speciale website ingericht over de 
werkzaamheden:
enexis.nl/storingen-en-
onderhoud/werkzaamheden/
limburg/landgraaf-lauradorp-
uitbreiding-elektriciteitsnet

We stimuleren het gebruik van de fiets. De provinciale #posifiets-campagne ‘Kort ritje? 
Da’s zo gefietst in Limburg!’ is hiervan een voorbeeld. Nog teveel mensen pakken voor 
korte ritten de auto terwijl dit makkelijk met de fiets kan. Hoe meer we fietsen, des te 
beter dat is voor onze eigen gezondheid en het milieu. Minder auto’s betekent minder 
files. En er is minder ruimte nodig voor parkeerplaatsen. 

Aantal slachtoffers neemt toe
De basis om te fietsen is dat het ook veilig moet zijn. Uit ongevallengegevens blijkt 
landelijk dat het aantal slachtoffers onder fietsers de laatste jaren toeneemt. We zijn 
niet alleen meer gaan fietsen, ook de snelheid van fietsers is hoger. Vooral e-bikes zijn 
erg populair. Voor ouderen maakt de e-bike fietsen makkelijker en langer mogelijk. 
Jongeren laten hun oog steeds vaker vallen op de leuke, stoere varianten die er 
tegenwoordig zijn. 

Een hogere snelheid betekent een grotere kans op ongevallen. Het is aan de fietser om 
hier zelf ook op te letten. Pas vooral bij kruispunten/zijwegen uw snelheid aan. 

Meer ruimte voor de fietser
In Landgraaf hebben we vrijliggende fietspaden aangelegd op een deel van Op de 
Heugden en Park Strijthagen. Ook hebben wij fietsstroken verbreed, bijvoorbeeld op de 
Heerlenseweg en een stuk van de Hereweg. De Hereweg is een goed voorbeeld van hoe 
we het graag willen zien.

Wethouder Stijn Kropman: 
'LEVANTOgroep, WSP en Koraal 
zetten dagelijks een grote groep 
mensen in. Zij verzorgen de dieren 
en onderhouden de natuur en de 
gebouwen. Kasteel Schaesberg is 
namelijk een belangrijke werk- en 
ontwikkelplek voor mensen met een 
afstand tot de arbeidsmarkt. Daarnaast 
is er een groep vrijwilligers actief. Ik 
ben trots dat zij hun harde werk weer 
aan het publiek kunnen laten zien.'

Helaas lukte het de Stichting Landgoed 
Slot Schaesberg niet om een toeristisch-
educatieve attractie met voldoende 
bezoekersaantallen te realiseren. De 
stichting hield eind 2023 op te bestaan. 
Sindsdien zet de gemeente Landgraaf 
in op een hernieuwde toekomst van het 

landgoed. Daarvoor halen zij allerlei 
ideeën op bij betrokkenen, verenigingen 
en commerciële partijen. De rode draad 
is dat dat er heel veel kansen liggen 
op gebied van toerisme en de sociaal-
maatschappelijke functie. Een duidelijke 
langetermijnvisie is daarbij belangrijk. 
De gemeenteraad wil het kasteel zo 
snel mogelijk afbouwen en besloot om 
in elk geval de poorttoren versneld te 
herbouwen.

Van links naar rechts op de foto: Laura 
Meis (Procesbegeleider Met Elkaar 
Landgraaf en Participatiemedewerker 
Kasteel Schaesberg via LEVANTOgroep), 
Roel Houben (Participatiemedewerker 
Kasteel Schaesberg via LEVANTOGroep) 
en Anton Bemelen (Coördinator Kasteel 
Schaesberg via WSP)

Enexis breidt laagspanningsnet
uit in Landgraaf

De werkzaamheden aan het energienet in Lauradorp.

In heel Landgraaf gaat Enexis Netbeheer het laagspanningsnet verzwaren. Inwoners 
maken steeds meer gebruik van het energienet. Denk aan zonnepanelen, een 
warmtepomp en een laadpaal voor het opladen van de elektrische auto. Het huidige 
net heeft een te kleine capaciteit om alle inwoners van Landgraaf in de toekomst 
voldoende stroom te leveren. Om stroomuitval te voorkomen, breidt Enexis het 
energienet uit. Doen zij dit niet, dan is verduurzaming moeilijk of niet mogelijk.

Kasteel Schaesberg
weer beperkt toegankelijk

Wij proberen onze wegen voor iedereen zo goed en veilig mogelijk in te richten. 
Voor automobilisten, fietsers en voetgangers. Nu zien we dat het gebruik van 
de fiets de laatste jaren sterk toeneemt. En als fietser ben je in het verkeer heel 
kwetsbaar. In Landgraaf werken we er daarom hard aan om onze wegen ook voor 
fietsers nog veiliger te maken.

Wethouder Freed Janssen: ‘Fantastisch dat we hier in Landgraaf zo veel mee bezig 
zijn. Veiliger fietsen zorgt voor een gezonde en duurzame gemeente.’

Op dit moment werken we aan de herinrichting van een deel van de Hoogstraat 
bij zwemcentrum In de Bende. Daar komt ook een vrijliggend fietspad. De rotonde 
Brunsummerweg/Heigank richten we daarvoor helemaal opnieuw in. Het deel van 
de Hoogstraat tussen de rotonde Brunssummerweg/Heigank en winkelcentrum Op 
de Kamp pakken we over enkele jaren op. Na de carnaval van 2025 starten we met de 
herinrichting van de Hoofdstraat tussen de Markt en de Einsteinstraat. Aan beide zijden 
komen vrijliggende fietspaden.

Meer informatie over deze projecten: landgraaf.nl/projecten-en-plannen

De verbrede fietspaden bij Op de Heugden.

Veiliger fietsen in Landgraaf

Lang geleden was Kasteel Schaesberg een van de mooiste kastelen in de regio. 
Het werd gebouwd in de 16e en 17e eeuw. Het was eeuwenlang de trots van de 
Heren van Schaesberg. In de 18e eeuw zaten er Bokkenrijders opgesloten in 
de kelder. Vanaf de 19e en 20e eeuw raakte het kasteel steeds meer in verval. 
Vanaf maandag 1 juli 2024 is Kasteel Schaesberg weer beperkt open voor 
publiek. Betreden van het terrein is alleen mogelijk onder begeleiding van een 
van de aanwezige rondleiders. Zij kunnen veel vertellen over het kasteel en de 
familie Van Schaesberg. De rondleidingen starten om 11.00 uur en 13.30 uur. Een 
rondleiding duurt ongeveer 1½ uur en is inbegrepen in de entreeprijs. Op alle 
dagen is de horeca vooralsnog beperkt tot een kopje koffie of thee. Voor groepen 
die zich vooraf aanmelden,  kan tevens voor vlaai worden gezorgd. 
Aanmelden kan via visitzuidlimburg.nl/kasteelschaesberg.

http://www.landgraaf.nl/projecten-en-plannen
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Groentotaal:
'Mensen een kans geven'
Hoe bijzonder is het om mensen een kans te geven? Daar weet Frank Kleijnen, 
eigenaar van hoveniersbedrijf Groentotaal Limburg in Heerlen alles van. Het 
bedrijf startte 32 jaar geleden en groeide snel. Op dit moment hebben ze 25 
medewerkers. Groentotaal onderhoudt tuinen en parken, maakt straatwerk en 
afrasteringen en doet maaiwerk, grondwerk en gladheidsbestrijding. 

Van links naar rechts: Eigenaar Frank Kleijnen, Hasan Almrei en
Dennis Elsbergen van Groentotaal Limburg bij het bedrijfspand.

Samen investeren in mensen
Groentotaal is een betrokken 
ondernemer. Investeren in mensen is voor 
hen de normaalste zaak van de wereld. 
Daarom werken zij samen met het Mens 
Ontwikkel Bedrijf (MOB) van de gemeente 
Landgraaf. Het MOB helpt mensen om 
hun weg naar werk weer te vinden. Samen 
met de kandidaten kijken de medewerkers 
van het MOB wat de mogelijkheden zijn. 
Wat hebben mensen nodig om zich verder 
te ontwikkelen en hoe kunnen zij daarbij 
helpen? 

Positieve ervaring
'Alles begint met aandacht, begrip en 
begeleiding.' Zo vertelt Hortense Kleijnen-
de Jong HR adviseur en interne jobcoach 
bij Groentotaal. 'Zelf de begeleiding 
en jobcoaching doen is daarom heel 
belangrijk. Maar zonder de medewerking 
en de inzet van de rest van ons personeel 
is het ook niet mogelijk. Je moet dit met 
zijn allen doen en dan kan er veel.'

Natuurlijk is het wel eens lastig, maar 
het resultaat van de inzet mag er 
zijn. Van de negen kandidaten die bij 
Groentotaal aan de slag gingen, bleven 
er zeven langere tijd werken.

'Geweldig dat ondernemers uit 
de regio mensen helpen om zich 
verder te ontwikkelen. Mooi dat 
we hen samen deze kans kunnen 
bieden.'  Wethouder Christian 
Wilbach (Arbeidsmarkt, Sociale 
werkvoorziening en Participatie)

Begin met vertrouwen en begrip
Hortense vertelt dat jezelf openstellen 
voor je werknemers een belangrijke 
succesfactor is: 'Als je vertrouwen in 
elkaar hebt, zie je vaak mooie dingen 
ontstaan. Je kijkt samen met mensen 
naar hun mogelijkheden en kansen 
om te groeien. Niet alleen op het werk, 
maar ook als mens.'

Wethouder Wilbach opent de Peuter- en Kleuter4Daagse met 
enkele kinderen en leidsters van kinderdagverblijf Pompidoe.

900 peuters en kleuters aan de wandel!
Van 10 t/m 14 juni vond de Peuter- en Kleuter4Daagse plaats. Vier dagen 
achter elkaar maakten ongeveer 900 peuters en kleuters in Landgraaf elke 
dag een korte wandeling. Ze maakten een ommetje rond de kinderopvang of 
basisschool van ongeveer 15 minuten. Het doel: samen in beweging komen en 
ervaren hoe leuk en makkelijk het is om te wandelen.

Wethouder Alex Schiffelers (Jeugdbeleid en Volksgezondheid) kon niet bij de 
start van de vierdaagse zijn. Daarom gaf wethouder Christian Wilbach samen met 
de kinderen van Kinderdagverblijf Pompidoe het startsein voor de vierdaagse.

Met zelfgemaakte slingers, confetti en de komkommermascotte kon de 
wandelweek goed beginnen. 

Wethouder Christian Wilbach:
'De Peuter- en Kleuter4Daagse is een prima start om onze jeugd kennis 
te laten maken met het plezier van bewegen. Samen wandelen en 
nieuwe dingen ontdekken.'

Na iedere wandeling kregen de kinderen een sticker of stempel op hun 
‘stempelkaart’. Aan het einde van de week kregen alle kinderen een echt 
wandeldiploma. En een officiële Peuter- of Kleuter4Daagse medaille.

Voor het tweede jaar organiseren wij het Festival Duurzaam Landgraaf. Zondag 8 
september is iedereen welkom bij de Rimburgerhoeve in Landgraaf. Ga met ons 
mee op een groene safari; een ontdekkingstocht naar een duurzaam leven.

ColofonGemeente Landgraaf
Telefoon 14 045
landgraaf. 
6370 AA Landgraaf

Receptie Burgerhoes
Sweelinckplein 1
Openingstijden:
08.30 - 17.00 uur
do 08.30 - 19.00 uur

Burger Inlooppunt
Sweelinckplein 1
Openingstijden:
10.00 - 15.00 uur

Klant Contact Centrum
Sweelinckplein 1 (Burgerhoes)
Openingstijden op afspraak:
08.30 - 17.00 uur en 
do 08.30 - 19.00 uur
Balie ISD BOL:
op afspraak via 045-525 37 47, 
er is geen vrije inloop. 

Vormgeving en druk 
Hamers | Alles voor een sterk merk

Fotografie
Gemeente Landgraaf, Jean Franssen, 
Kinderdagverblijf Pompidoe

Tekst en redactie 
Gemeente Landgraaf

Deze krant is een uitgave van gemeente 
Landgraaf. Niets uit deze uitgave mag geheel 
of gedeeltelijk verveelvoudigd, verspreid of 
op enigerlei wijze openbaar gemaakt worden, 
zonder voorafgaande schriftelijke toestemming 
van de gemeente. Aan publicaties in deze krant 
kunnen geen rechten worden ontleend.



GEMEENTE
RAAD

Contact met de inwoners is voor 
raadsleden erg belangrijk. Daarom 
gaan ze regelmatig de straat op om met 
Landgravenaren te praten. Onlangs 
stonden enkele raadsleden op de markt. 
Hier spraken ze over de Toekomstvisie 
2050. Inwoners konden toen hun zorgen 
en ideeën delen.

Werkbezoeken
Naast de gesprekken op straat, gaan 
de raadsleden ook regelmatig op 
werkbezoek. Ze bezoeken bedrijven, 
scholen en andere organisaties.  

De raad op straat
De gemeenteraad van Landgraaf wil goede beslissingen nemen. Dit kan alleen 
met de juiste informatie. Natuurlijk krijgen raadsleden die via rapporten en 
andere documenten. Daarnaast doen ze inzichten op door gesprekken met 
inwoners en organisaties te voeren.

Midden in Landgraaf Tijdens de vergaderingen kunt u plaatsnemen op de publieke tribune. De agenda kan 
veranderen. Kijk voor de actuele agenda op landgraaf.bestuurlijkeinformatie.nl.

‘In 2011 zette ik hier, op veld 5 van 
VV Schaesberg, voor het eerst mijn 
festivaltentje op tijdens Pinkpop. Ik 
kan me dat jaar nog goed herinneren. 
Onder andere Coldplay, Foo Fighters 
en Kaiser Chiefs gaven geweldige 
optredens. Tijdens het optreden van 
The Bloody Beetroots in de tent raakte ik 
mijn telefoon kwijt. Uit pure paniek ben 
ik naar huis gelopen en daardoor miste 
ik het optreden van Kings of Leon. Een 
harde les.

Ik was toen net 16 en ondanks dat thuis 
hemelsbreed nog geen kilometer van 
Megaland af lag, voelde het alsof je in 
een hele andere wereld was. Dat jaar 
is het zaadje geplant voor mijn liefde 
voor Pinkpop. Is het niet prachtig dat 
Landgraaf jaarlijks drie dagen lang 
internationaal op de kaart staat?

Elk jaar tijdens het Pinkpopweekend 
vallen mij kleine dingen op. Bijvoorbeeld 
de posters bij zorgcentrum Dokter 
Calshof, die Pinkpopgangers al jaren 

veel plezier wensen. Ook zijn de 
zakken ijsblokjes in de supermarkten 
in Schaesberg steevast uitverkocht. 
Daarnaast zie ik interviews met 
stadsgenoten op TV. Deze details 
maken het weekend extra bijzonder.

Als raadslid namens de PvdA gun ik 
iedereen de mogelijkheid om deel 
te kunnen nemen aan sport-, kunst- 
en cultuuractiviteiten. Deze 
activiteiten verbreden je horizon 
en geven je energie. Bovendien 
leer je er nieuwe mensen 
door kennen. Helaas zijn deze 
activiteiten niet voor iedereen 
toegankelijk. Gelukkig zijn 
we in Landgraaf aangesloten 
bij het Jeugdfonds Sport & 
Cultuur. Dankzij dit fonds krijgen 
kinderen die opgroeien in 
armoede de mogelijkheid om 
te sporten, zwemles te krijgen of een 
instrument te leren spelen. Zo gaan wij 
kansenongelijkheid tegen en zorgen we 
dat elk kind mee kan doen.’

Voor de rubriek Midden in Landgraaf vragen we raadsleden naar hun favoriete 
plek binnen de gemeente. PvdA-raadslid Melvin Roeleveld vertelt over zijn band 
met veld 5 van VV Schaesberg:

Melvin Roeleveld
PVDA

Zo zien ze zelf wat er gebeurt en welke 
mogelijkheden en uitdagingen er 
zijn. In juni bezocht de gemeenteraad 
de beschutte werkomgeving van het 
Werkvoorzieningschap Oostelijk Zuid-
Limburg (WOZL). In juli was er een 
bezoek aan het Eijkhagen College. Hier 
bekeek de raad de voortgang van de 
nieuwbouw. Tijdens deze bezoeken 
kregen de raadsleden een rondleiding. 
Ze spraken met medewerkers en 
betrokkenen en leerden meer over de 
werkzaamheden en uitdagingen.

Raad op werkbezoek bij WOZL.

Inzichten uit de praktijk
Werkbezoeken geven vaak nieuwe 
inzichten. Soms wordt de raad zelf aan 
het werk gezet. Door zelf te kijken en te 
doen, begrijpen raadsleden beter wat er 
speelt. Dit helpt hen om weloverwogen 
beslissingen te nemen. Dit jaar bezocht 
de raad ook al de zilverzandgroeve 
van Beaujean BV in Heerlen. Dit 
deed de raad om een besluit over 

een zandgroeve in Landgraaf voor te 
bereiden. Ook werd buurgemeente 
Übach-Palenberg bezocht.

Zelf uitnodigen
Wilt u de gemeenteraad uitnodigen voor 
een bezoek aan uw bedrijf, vereniging of 
organisatie? Neem dan contact op met 
de griffie via griffie@landgraaf.nl. 

Soms worden raadsleden tijdens een
werkbezoek zelf aan het werk gezet.

Agenda gemeenteraad
5 september 2024 Raadsinformatieavond 19.00 uur

18 september 2024
Commissie Ruimtelijke Ontwikkeling
en Economie

19.00 uur

19 september 2024
Commissie Burgers, Maatschappij, Financiën & 
Algemeen Bestuurlijke Zaken

19.00 uur

26 september 2024 Raadsinformatieavond 19.00 uur


